
Dagordning vid föreningsstämman i Romleborgs 

samfällighetsförening 
 
 

1. Val av ordförande för stämman 

2. Val av sekreterare för stämman 

3. Val av två justeringsmän 

4. Styrelsens och revisorernas berättelser 

5. Ansvarsfrihet för styrelsen 

6. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

Styrelsen informerar om grönområde, stranden mm, frågan om överlåtelse av 

fiberkanalisation, framtida underhåll och finansiering av vägnätet 

7. Ersättning till styrelsen och revisorerna 

8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 

9. Val av styrelse samt styrelseordförande 

10. Val av revisorer och suppleanter 

11. Fråga om val av valberedning 

12. Övriga frågor 

13. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 

 

Underlag för punkt 6: 

Överlåtelse av tomrörsnätet för fiber till fiberföreningen. 
Resö Fiber kommer att bygga ett fibernät på Resö och Galtö med angränsande 
fastlandsområden. All byggnation sker med ett investeringsbidrag på 50 % för grävningen av 
stamnätet. Föreningen har överenskommelser med markägarna om att få lägga fibern utan 
markersättningar. Med 300  medlemmar och 3 km nät blir det 100 m/fastighet och ca 100:-/m 
grävning och fiberförläggning i kostnad för fibernätet. 
Romleborg byggde ett tomrörsnät för fiber samtidigt med VA-nätet. Rörgravarna var 2356 m 
vilket med 65 fastigheter blir ca 36 m/fastighet för det centrala tomrörsnätet. Vid en 
överlåtelse till fiberföreningen har endast värdet för fiberföreningen någon betydelse. 
Kostnaden för att gräva hos oss blir betydligt lägre än snittet eftersom vi har byggt vårt VA-
system med fyllnadsmassor som är lättgrävda. Vårt tomrörssystem är ca 7 år gammalt och 
med erfarenheter från andra liknande tomrörsnät så finns det troligen vissa skador på nätet. 
Marksättningar, genomgrävningar och trädrötter är exempel på sådana skador som kräver 
felsökning och åtgärder innan nätet kan användas för att blåsa i fiber. Värdet för 
fiberföreningen av vårt tomrörsnät bedöms därför vara under hälften av schablonkostnaden 
för hela nätet. Om priset för tomrörsnätet blir för högt finns ingen morot för fiberföreningen, 
som i stället lika gärna riskfritt för sannolikt under 50 000:- kan gräva på nytt till de mindre än 
hälften av våra fastigheter som avser att ansluta sig. Det skulle givetvis vara mycket störande 
för oss att ha grävmaskiner som gräver upp våra vägar igen. Styrelsen beslutade, utan 



medverkan från ordförande, mot den bakgrunden att ge ordförande i uppdrag att förhandla 
fram en överenskommelse där vi får 30 000:- för att överlåta hela tomrörsnätet till 
fiberföreningen. På det sättet får alla medlemmar i Romleborgs VA-förening, och inte bara de 
som ansluter sig till fibernätet, en ersättning på 500:-/fastighet vilket motsvarar den årsavgift 
vi för närvarande tar ut. 
 


